

SPONSORSHIP Packages:

- Logo on the Roadshow Website of FL and AFL: EUR 350
- Roll-up Banner + Tabletop + Logo on the Roadshow Website: EUR1.000

Roll-up banner (80cm X 200cm) and table for material distribution.

- Roll-up Banner + Tabletop + Logo on the Roadshow Website + Video: EUR1.300

Roll-up banner (80cm X 200cm) and table for material distribution. Video Material to be presented during the main break.

- Catering Sponsor + Roll-up Banner + Tabletop + Logo on the Roadshow Website + Mentioned during the event + Video: EUR1.800

Sponsor of the catering area for the event. Roll-up banner (80cm X 200cm) and table for material distribution. Video Material to be presented during the main break.

- Translator Sponsor + Roll-up Banner + Tabletop + Logo on the Roadshow Website + Mentioned during the event + Video: EUR1.800

Sponsor of the Translation service for the event. Roll-up banner (80cm X 200cm) and table for material distribution. Video Material to be presented during the main break.

For more information please contact: lorusso@messe-berlin-sh.com

The sponsorship packages are limited, and they will be assigned on a first come first served basis and subject to organiser discretion.



赞助方案:

- 在FL和AFL官网的商务见面会页面上显示Logo:350欧元
- 易拉宝 + 桌面摆放宣传资料 + 官网的商务见面会页面上显示Logo:1,000欧元

易拉宝尺寸:80cm X 200cm

- 易拉宝 + 桌面摆放宣传资料 + 官网的商务见面会页面上显示Logo + 视频:1,300欧元

易拉宝尺寸:80cm X 200cm;视频将在会议间歇播放

- 餐饮赞助 + 易拉宝 + 桌面摆放宣传资料 + 官网的商务见面会页面上显示Logo + 现场提示品牌 + 视频:1,800欧元

活动现场的餐饮区域赞助;易拉宝尺寸 :80cm X 200cm;视频将在会议间歇播放

- 翻译赞助 + 易拉宝 + 桌面摆放宣传资料 + 官网的商务见面会页面上显示Logo + 现场提示品牌 + 视频:1,800欧元

活动现场的翻译项目赞助;易拉宝尺寸 :80cm X 200cm;视频将在会议间歇播放

更多信息请联系: lorusso@messe-berlin-sh.com

赞助名额有限,先到先得。主办方对此拥有解释权。